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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

ln de plaatselijke pers lazen we in het voorjaar (maart '22) datWV Roosendaal en Roosendaal

Citymarketing samen verder gaan als één organisatie. De nieuwe organisatie gaat per 1 ianuari 2023

werken vanuit de St. Jan aan de Markt, stond in het artikel.

Onze vragen luiden dan ook:

1. Hoe staat het met de voortgang van de samenvoeging van activiteiten van VW
Roosendaal en de Roosendaalse Citymarketing nu de St. Jan nog niet klaar is voor gebruik?

Z. Waar komt in januari 2023 de tijdelijke Tourist office/Stadswinkel nu de St. Jan nog niet in

gebruik genomen kan worden?

3. Gaan alle medewerkers van de vw mee over naar citymarketing?

Hoe staat het met de invulling van de St. Jan?

Wanneer verwacht u dat de St. Jan gebruikt kan worden?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Hoe staat het met de voortgang van de samenvoeging van activiteiten van VW
Roosendaal en de Roosendaalse Gitymarketing nu de St. Jan nog niet klaar is voor gebruik?

De samenvoeging WV en Citymarketing gaat door per 1 jan 2O23, in lijn met de eerder door beide
partijen gesloten intentieovereenkomst. Deze samenvoeging is niet afhankelijk van de huisvesting in

de StJan.

2. Waar komt in januari 2023 de tijdelijke Tourist office/Stadswinkel nu de St. Jan nog
niet in gebruik genomen kan worden?

ln afirachting van huisvesting in St-Jan, wat nog steeds de doelstelling is, wordt de VW-winkel
tijdelijk ondergebracht in het pand van Citymarketing.

3. Gaan alle medewerkers van de VW mee over naar Citymarketing?

Er zijn 2 medewerkers reeds geruime tijd in dienst bijde VW en deze worden met behoud van

dienstjaren overgenomen door Citymarketing Roosendaal.

4. Hoe staat het met de invulling van de St. Jan?

De vergunningprocedure voor de verbouwing van de St.-Jan loopt. Omdat het om een rijksmonument
gaat is dat een uitgebreide procedure en zodra er nieuws is zullen wijdat u melden.

5. Wanneer verwacht u dat de St. Jan gebruikt kan worden?

De stichting St. Jan hoopt, als alle te volgen procedures vlot verlopen, eind 2023 het gebouw in
gebruik te kunnen nemen.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De


